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Några ord och en Jul- och Nyårshälsning  
från den nya styrelsen för Folksams Fältveteraner (FFV)

Vid årsmötet tidigare i år fick vi förtroendet att leda FFV och planera årsmötet 2019 
någonstans i Sverige (som Ulla Billqvist sjöng på 40-talet).
Tidigare har det alltid varit en region som haft ansvaret under två år, men för första 
gången är vi en rikstäckande styrelse vilket innebär att det krävs något mer planering 
att träffas för planera och samtala. Det mesta ska vi väl klara via telefon hoppas vi.
Därför har det dröjt något med det här livstecknet från oss. Ursäkta för det.
För att du ska veta vilka vi är, så kommer här en presentation av oss...

Ordförande Frank Karlsson Västervik  0490-233 10 / 0734-35 18 83 
frank.karlsson@gmail.com                                                                   
Jag började som ombud 1990 och blev säljare 1994 och ordförande i facket 1997 som jag var fram 
till min pensionering 2002. Jag är lantmästare och lantbruksekonom, så innan Folksam arbetade jag 
som inspektor och förvaltare på ett av två av Sveriges största lantbruk innan övergången till Folksam 
som ekonomi- och husdjurskonsulent på lantbruksnämnden i i Västervik där jag fortfarande bor kvar. 
Att byta yrkesinriktning vid 50 års åldern var mycket stimulerande och tiden på företaget blev bra.

Kassör Lennart Sjöström Ursviken  0703-56 04 68 
sjostromlennart@gmail.com 
Hösten 1985 började jag som ombud i Folksam innan dess jobbade jag som kanslichef åt Clemens-
näs IF. Jag var på Folksam i Skellefteå och tiggde sponsring och fick 5000.- på det villkoret att bli 
ombud DC:en hette Rune Hörnell. Efter en trevande start började jag sälja som fan p.g.a att på  
ombudsträffarna fick jag inga priser och skämdes.  
Så småningom blev jag heltidsanställd som ombud. 1991 fick 
jag tjänstemansavtal som säljare och sedemera förmögenhets-
säljare. Åren gick och jag började fackligt och var ordförande 
för Nordkalloten (V-botten och N-botten). Det var en fin tid 
på Folksam som jag aldrig behöver ångra. Att jag nu tagit 
på mig att bli Kassör kanske inte var det jag ville men ni får 
skylla er själva om det blir rörigt. Innan jag jobbade åt  
Clemens han jag med 15 år på Rönnskär som tunnplåtslagare 
och ordermottagare. Jag hann också gå Yrkesteknisk högskola 
under ett och ett halvt år. Jag är gift sedan 1981 och har  
2 barn Patrick 49 år samt Nandini 32 år och 4 barnbarn som 
förgyller tillvaron.    



Sekreterare Dettmar Wihlborg, Landskrona 0418-177 70 / 0768-68 54 37  
dettmar.wihlborg@brevboxen.se 
Såg världens ljus i Stockholm 1944 och efter uppväxten där och efter lite hyfs och utbildning  
landade jag i Skåne för familjebildning. 1968 börja jag som ombud på Folksam i Landskrona och 
1980 påbörjade jag aspirantutbildning, distrikt i Falkenberg. De sista 20 åren innan pension verkade 
jag som DCK med placeringsort Helsingborg. Har några olika uppdrag b.la. ordförande i en PRO 
förening, spelar golf. Har familj med barn som snart är äldre än mig.

Ledamot Leif Strömberg, Hässleholm 0451-842 83 / 0702-71 65 65 
leifstromb@telia.com 
Född 1945 och uppvuxen i Hinneryd  som ligger i sydvästra Småland. Familj med hustru och  
tre barn.Började på Folksam Göteborg 1962 som kontorsvaktmästare. Efter kundtjänstarbete i  
Göteborg blev det samma jobb i Halmstad fram till 1972. Aspirantubildning med placeringsort Borås 
och DC-E på distrikt Örgryte 1974. Flytt till Hässleholm 1977 med DC-O jobb. Kort efter flytten till 
Hässleholm blev det nya uppdrag som DC-F, DC-S, DC-FS, Marknadsgruppchef Norra-Skåne  
– Blekinge samt slutligen Marknadsområdeschef Företag Syd. I samband med Folksams försäljning 
av företagsaffären så blev de sista 7 åren i Trygg-Hansa som Key Account Manager. Slutade den 
fasta anställningen 2007och fortsatte som anvisningsombud fram till 2016. Utöver jobbet har jag 
idrottat aktivt med fotboll och ishockey samt varit ordf. för en ishockey- och konståkningsklubb.  
Har idag styrelseuppdrag som ordförande i en villaförening och i styrelsemedlem i Hässleholms 
Handels- och Industriförening.

Ledamot Björn Söderström, Uppsala 0703-65 22 31 – bingso43@gmail.com

Suppleant Katharina Lovèn, Stockholm 0709-13 66 38  
katarina.loven@gmail.com 
Har nu gått ifrån att vara kassör i FFV, men är änndå kvar i styrelsen som suppleant, för att stötta 
och råda i vår nya styrelse och att vara behjälplig i olika spörsmål. På min ”fritid” är jag en av de  
två som är försäkringsansvariga i PRO Stockholms 65 föreningar, åker ut till de olika föreningar  
och håller informationsträffar. Sitter fortfarande kvar i PRO Katarinas styrelse där jag är ansvarig  
för försäkringar och lotteriförsäljning. Är God Man åt en äldre herre, 93 år. Tolv timmar i veckan 
arbetar jag åt ”Handels ringresurs” Det arbete är avkopplande! Landet har vi kvar, där tillbringar  
jag så mycket jag kan.

Adjungerad/ansvarig hemsidan Sören Kroon, Stockholm 08-30 24 07 / 0709-80 31 91 
sorenhkroon@gmail.com



Ok! det var lite om oss och det vore roligt om ni hör av er med lite om händelser som berör oss 
”gamla Folksamare” i vårt avlånga land. Naturligtvis om det är någon medlem som lämnar oss  
eftersom vi inte får veta det på annat sätt,men även om det är någon kollega som inte är medlem 
och borde vara det.

Vi närmar oss snart 2018 och med det här brevet får du ett inbetalningskort som du kan  
använda eller om du önskar betala via datorn till BG 246-0210
Oförändrad avgift 200 kr som medlem i Handels och övriga 300 kr.
Betalar du före februari så blir Lennart nöjd så han slipper skicka påminnelser.

För att vi ska ha ordning och reda i vårt medlemsregister och även kunna nå ut på ett snabbare,  
aktuellare och billigare sätt är vi tacksamma om du vill sända din hälsning enligt nedan.

Sänd in din mejladress så går det lättare att hålla kontakten med FFV. Det gör du genom att skicka  
en hälsning till folksam@faltveteraner.se eller sorenhkroon@gmail.com

Läs också vår hemsida, faltveteraner.se.

Ha nu en riktigt skön jul-och nyårshelg och sen ett bra 2018, som även är ett valår, spännande  
som alltid. 26% av valmanskåren är över 65 år vilket inte alltid syns i dom beslutande organen. 
Några av er kommer kanske vara aktiva i valrörelsen, så se till att äldrefrågorna finns med på  
dagordningen.

Hälsningar från 
Styrelsen FFV 


